
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Καθημερινά εμπόδια στα πεζοδρόμια της Λάρισας»

Κύριε Υπουργέ,

Ένα μεγάλο τμήμα του κέντρου της Λάρισας είναι πεζοδρομημένο. Αυτό δίνει τη
δυνατότητα στους πολίτες να κινούνται με μεγάλη άνεση και ασφάλεια. Εκτός δικτύου
πεζοδρόμων όμως όλοι μετακινούνται από τα πεζοδρόμια τα οποία σε κάποιες
περιπτώσεις είναι γεμάτα «εμπόδια». Κάδοι και καλάθια απορριμμάτων, ΚΑΦΑΟ,
κολώνες της ΔΕΗ, κολώνες φωτισμού, πινακίδες ΚΟΚ, πινακίδες διαφημιστικές,
δένδρα, ταχυδρομικά κιβώτια, μα και κλειδωμένα ποδήλατα, παρκαρισμένα μηχανάκια
αλλά και αυτοκίνητα με τις δύο ρόδες ανεβασμένες στο πεζοδρόμιο είναι μερικά απ’ όσα
συναντούν οι πεζοί στο κέντρο. Κάποια μάλιστα από αυτά βρίσκονται συνδυαστικά και
τότε το πρόβλημα γίνεται ακόμα μεγαλύτερο και οι ελιγμοί θεωρούνται απαραίτητοι. Με
αποτέλεσμα οι κάτοικοι να μην ξέρουν πώς να τα διαβούν και με ποιον τρόπο να πάνε
εκεί που θέλουν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια,  ώστε οι πολίτες της Λάρισας να
κινούνται με άνεση, ασφάλεια και δίχως να συναντούν εμπόδια στον διάβα τους;
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